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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Mikorra várható zajvédő fal építése az M5-ös autópályán? - kérdezik az
inárcsi, újhartyáni és hernádi lakosok.” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Hónig Péter közlekedési, hírközlési é s
energiaügyi miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A Közép-Duna-Völgyi Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügy i
Felügyelőség 2009. július 7.-én kelt, KTVF : 16179-2/2009 iktató számú
határozatában arra kötelezte az AKA Alföldi Koncessziós Autópálya Zrt .-t,
hogy 2010. február 28 .-i határidővel az M5-ös autópálya 34+522 és 54+500 km
szelvények közötti szakaszára zajárnyékoló létesítményeket építsen . A
határozatnak mindannyian nagyon örültünk, mert az autópály a
megnövekedett forgalmának következtében olyan zajterhelés éri a kérdése m
címében szereplő településeket, amely akadályozza az itt élők nyugodt
pihenését, egyáltalán az egészséges környezethez való alkotmányos jogaikat .
Sajnálatos módon azonban a beruházásnak látható jelei mind a mai napi g
nincsenek.

A Szerbia, Románia és Bulgária felé tartó óriási teher- és személyforgalom álta l
keltett zajszennyezés továbbra is komolyan rontja az itt él ő emberek
életminőségét, ingatlanjaik értékét . Pedig a mai kor technikai vívmányaina k
köszönhetően ez szinte 100%-ban kiszűrhető lenne. Pusztán arról van szó,
hogy az autópálya által „megtermelt” óriási nyereségből, az egyébként
külföldi érdekeltségbe tartozó tulajdonosoknak minimális tételt „vissz a
kellene forgatni” ezáltal az itt élők életkörülményeit javítani, vagy legalább
elfogadhatóvá tenni .
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Had fejezzem ki aggodalmamat, hiszen ma 2010. január 7.-ét írunk és erős
kételyeim vannak atekintetben, hogy a beruházás az előírt 2010. február 28.-ra,
megfelelő minőségben el fog készülni .

Mindezek figyelembevételével kérdezem Öntől :

• Mikorra várható a fent nevezett szakaszon hangvéd ő fal létesítése?

• Pontosan milyen műszaki tartalomra kötelezte a Felügyelőség az AKA
Zrt-t a beruházás elvégzésére ?

• Mit tud tenni a Minisztérium annak érdekében, hogy késedelem nélkü l
megvalósulhasson a beruházás?

• Milyen szankciókkal kívánja sújtani az AKA Zrt .-t, amennyiben nem-,
vagy nem időre végzi el a beruházást?

A térségben élő állampolgárok nevében és érdekében várom megtisztelő
válaszát.

Budapest, 2010. január 12.

Dr. Szűcs Lajos
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